
Notitie houtstook SP 

Met deze beeldvormende avond wil de SP bereiken dat de gemeente of de gemeenteraad met een 

voorstel te komen om de houtstook te minderen of te verbieden. Zodat we de overlast en de 

gezondheidsproblemen kunnen verminderen of opheffen. Door deze avond willen wij de raad een 

beeld geven over het probleem en wat wij als gemeente (meer) kunnen doen tegen de overlast.  

In de aanvraag waren wij al duidelijk als wij het terug lezen. Wellicht een tip maak een format wat 

jullie nodig hebben in de aanvraag. Zodat er geen onduidelijkheid en wrijving kan onstaan. 

 

Eerdere verzoek SP 

Geachte regiegroep, 

De SP heeft  na enkele klachten van inwoners over houtrooklucht onderzocht hoe groot de overlast 

is. Daarop hebben wij 47 klachten gekregen via mail, telefoon en mondeling.  

Wij achten dit een dermate groot aantal om dit te agenderen op de raadsagenda. Wij denken aan 

een beeldvormende vergadering voor de gemeenteraad om helder te krijgen hoe groot het probleem 

is. Daarnaast wat voor maatregelen de gemeente kan nemen.  

Daarbij mensen uit te nodigen die overlast hebben en hun ervaringen te delen. De overlast komt 

bijvoorbeeld door een houtkachel, openhaard of vuur korven daarnaast van biomassacentrales. 

Verder deskundigen uit te nodigen van het RIVM of GGD Hart van Brabant voor het wetschappelijk 

onderzoek naar gevolgen voor de gezondheid. Uit hun gegevens blijkt dat het zeer ongezond is voor 

de gebruikers zelf en kinderen en mensen in de buurt, vooral mensen met long, hart- en vaatziekten. 

https://www.rivm.nl/houtrook. Belangenorganisaties als het Longfonds of stichting houtrookvrij 

kunnen ook een belangrijke bijdrage leveren. Vanuit de gemeente kan de wethouder en een 

ambtenaar die zich bezighoud met luchtvervuiling vertellen wat de gemeente momenteel doet en 

daarnaast vertelt wat meer mogelijk is.  

Vanuit het rijk is er een Schone lucht akkoord waar gemeente wordt gevraagd zich aan te sluiten en 

te ijveren voor rookvrije buurten. Wij kunnen uit ons onderzoek wel concentraties aangeven binnen 

onze gemeenten. Daarnaast zijn gemeente als Amersfoort, Houten en Ede actief bezig met het 

onderwerp. Amsterdam is een beleidsstuk aan het voorbereiden tegen houtstook.  

Doel van de avond is een beeld te krijgen van de overlast en wat de gemeente doet en meer kan 

doen tegen dit gezondheidsprobleem. De gemeenteraad of de gemeente kunnen met deze 

informatie beslissen wat noodzakelijk is om dit probleem te verminderen of uit te bannen binnen de 

gemeente Goirle. 

Ik hoop u zo goed mogelijk overtuigd te hebben voor de agendering. Ik kom graag voor verdere 

toelichting naar uw overleg. 

Met vriendelijke groet, 

Stijn van den Brekel 

Fractievoorzitter SP 

Zie achterzijde voor aantal klachten en locatie 

  

https://www.rivm.nl/houtrook


Meldingen 

Goirle: 

Abcouvenseweg 1 

Saelde 2 Biomassa Puijenbroek 

Van Haestrechtstraat 2 

Dorpstraat 2 

Bergstraat 3 Biomassa Puijenbroek 

Den Brem 2 

Volmolen 1 

Eekelboschstraat 4 

De Dommel 2 

Hendrik  Tollensdreef  2 

Middeleeuwen 1 

Muldersweg 2 

Guido Gazellelaan 2 

Zonnedauw 1 

Eduard Dowesdekkerdreef 2 

Riel 

Lievenkeshoek 2 

Brabantlaan, Meijerij 10 

Kerkstraat 2 

Anoniem 6 

Totaal 47 

 

 

 


